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 Шеф Делегације Европске уније Сем Фабрици изјавио је да ће ЕУ наставити да помаже
Србији и да епидемија коронавируса није време за надметање.

  У интервјуу за Блиц он је подсетио да је ЕУ када се Цовид-19 појавио у Кини и
епидемија достигла врхунац у јануару и фебруару, послала 65 тона медицинске опреме
Кини.   

"У истом духу ЕУ је била та која је преко цивилног механизма, којем припада и Србија,
организовала и платила евакуацију грађана Србије који су се затекли у Вухану и
критичним областима у Азији", указао је Фабрици.

  

Он је истакао да је позитивно то да Кина, која је прошла врхунац епидемије и има
капацитете, нуди своју помоћ другима земљама.

  

"Пред заједничким изазовима све земље треба да сарађују. Ово није надметање. Ово је
глобални проблем који је започео у Кини и раширио се по остатку света и сви који могу
да помогну то треба и да учини. ЕУ ће наставити да испуњава свој део", истакао је
Фабрици.

  

Упитан које су шансе да ЕУ сада обухвати земље кандидате својим мерама помоћи од
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епидемије Цовид-19, Фабрици је рекао да је ЕУ активирала различите структуре и
механизме да види како може на најбољи начин да придружи Србију мерама за
реаговање.

  

"По питању здравства, Србија је прошле суботе послала захтев за личну заштитну
опрему преко механизма ЕУ. Активирали смо стручњаке Европског центра за контролу
болести, који је отворен за Србију. Радимо на преусмеравању постојећих ЕУ фондова
како бисмо помогли малим и средњим предузећима о запошљавању, у тесној срадњи са
међународним финансијским институцијама", рекао је Фабрици.

  

Он је истакао да су Европска комисија у Бриселу и Делегација ЕУ у Србији у
свакодневном контакту са Владом Србије.

  

(Фонет)
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